
Diemen, 26 januari 2021

Betreft: Het stellen van vragen volgens artikel 47 van het Reglement van Orde

Aan de voorzitter van de gemeenteraad van Diemen, door tussenkomst van de griffie,

Geachte heer Boog,

Onze fractie is door het televisieprogramma De Hofbar benaderd over een uitzending op 2 februari 
over de mogelijke komst van een biomassacentrale in Diemen. Dit naar aanleiding van de start van 
de rechtszaak bij de Haarlemse rechtbank op 1 februari.

Tijdens dit contact is ons gebleken dat wethouders van de gemeente Diemen zijn uitgenodigd om in 
de uitzending een toelichting te geven op het Diemense standpunt over de biomassacentrale, maar 
dat ze dit geweigerd zouden hebben. Dit zou o.a. zijn gemotiveerd met de voorwaarde dat de 
wethouder(s) uitsluitend live in de uitzending zou(den) wil(len) optreden, zonder dat er geknipt zou 
worden in het verhaal. Ook zou beweerd zijn dat de gemeente geen rol in de komst van een 
biomassacentrale zou hebben, omdat de provincie dit besluit genomen zou hebben. Er zou in het 
programma een gedeputeerde van de provincie Noord-Holland aan het woord gelaten worden. Het 
lijkt dan voor de hand liggend dat ook het Diemens standpunt toegelicht zou worden. Als dat niet 
gebeurt, dan wordt de inwoners van Diemen (en daarbuiten) belangrijke informatie onthouden. 

Een en ander is aanleiding om u de volgende vragen te stellen ter beantwoording in de 
gemeenteraadsvergadering van 28 januari a.s.:

1. Kunt u bevestigen dat de redactie van De Hofbar de wethouders heeft benaderd voor 
deelname aan het programma?

2. Kunt u aangeven welke wethouders dit waren?
3. Kunt u bevestigen dat de wethouders medewerking aan dit programma hebben geweigerd of 

daaraan voorwaarden hebben gesteld?
4. Kunt u ook aangeven welke rol de afdeling Communicatie hierin heeft gespeeld?
5. Kunt u aangeven of het (eventueel) niet meewerken van bestuurders van de gemeente 

Diemen aan een programma past in het communicatiebeleid, zoals is vastgelegd in ‘Diemen 
doen we samen: We communiceren als verbindingsofficier?’

6. Bent u, of de wethouders, bereid alsnog mee te werken aan dit programma? Zo nee, waarom 
niet?  

In afwachting van uw beantwoording en met vriendelijke groet,

Peter Prins, fractievoorzitter Ouderenpartij Diemen


